

## 聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。  
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會將在梁弟兄家舉行)  
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting held at Brother Timothy Liang's house.
- 三、本週讀經聚會將交通「哥林多後書」第八章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。  
1. 週五晚間聚會在梁弟兄家舉行, 6:45 pm 晚餐, 7:30 pm 聚會 (909)468-5652  
2. 週六晚間聚會在傅梁耐麗姊妹家舉行, 6:45 pm 晚餐, 7:30 pm 聚會 (562)694-5589  
Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30p.m.  
English meeting will be held at Louis Xu's house. ([www.east.casgv.org](http://www.east.casgv.org) for map)
- 四、我們將在本月三十日(主日)舉行福音聚會，將邀請幾位青少年弟兄姊妹們作見證，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。  
A gospel meeting will be held in the morning of October 30, Sunday. A few brothers and sisters from Youth Group will share their testimonies. Please pray for the meeting and invite friends to come.
- 五、錢弘弟兄將在本週三到上海等候作換腎手術，請為我們的弟兄在主前守望禱告，求主早日帶弟兄康復回來，一同追求事奉我們的神。  
Brother Joseph Chien is going to Shanghai to wait for the operation of kidney transplant. Please pray for our brother before the Lord that he will return soon with recovered health so we should pursuit and serve our Lord together.

## 聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



### 主日敬拜聚會

### Sunday Worship

10:00a.m.	擘餅聚會 福音班	Breaking of Bread Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會 兒童主日學	Message Meeting Sunday School

### 週二禱告聚會

### Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

### 週五讀經聚會

### Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

**Sunday 主日:** 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768  
**Weekday 週間:** 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288  
Website: [www.east.casgv.org](http://www.east.casgv.org)

**亞 4:10** 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼睛、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉤、就歡喜。  
*"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. ("These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.")"*

二〇〇五年十月九日

## 主 日 敬 拜 聚 會

### 一、擘餅聚會：

冷晶，錢弘

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

### 二、信息聚會：

領詩：錢弘（309）

翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲

報告：沈保羅

主題：**事奉神(二) - 理所當然的事奉**

羅 12:1 所以弟兄們、我以 神的慈悲勸你們、將身體獻上、當作活祭、是聖潔的、是 神所喜悅的。你們如此事奉、乃是理所當然的。

羅 12:2 不要效法(conformed)這個世界。只要心意更新而變化(transformed)、叫你們察驗何為 神的善良、純全可喜悅的旨意。

#### 一、以神的慈悲相勸 - 志願的祭物

詩 43:4 我就走到 神的祭壇、到我最喜樂的神那裏。神阿、我的神、我要彈琴稱讚你。

#### 二、獻上身體當作活祭 - 完全的祭物

#### 三、理所當然的事奉 - 敬拜的服事

來 9:1 原來前約有禮拜的條例、和屬世界的聖幕。

來 9:6 這些物件既如此豫備齊了、眾祭司就常進頭一層帳幕、行拜 神的禮。

來 9:14 何況基督藉著永遠的靈、將自己無瑕無疵獻給神、他的血豈不更能洗淨你們的心〔原文作良心〕除去你們的死行、使你們事奉那永生 神麼。

#### 四、心意更新而變化 - 生命的改變

October 09, 2005

## SUNDAY WORSHIP

**BREAKING OF BREAD:** Jing Leng, Joseph Chien  
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

### MESSAGE MEETING:

Song Leader: Joseph Chien; Interpreter: Michelle Liang  
Message: Timothy Liang; Announcer: Paul Shen

### Sermon: Serve God (2) – Reasonable Service

Ro 12:1 Therefore, I urge you, brothers, in view of God's mercy, to offer your bodies as living sacrifices, holy and pleasing to God--this is your spiritual act of worship.

Ro 12:2 Do not conform any longer to the pattern of this world, but be transformed by the renewing of your mind. Then you will be able to test and approve what God's will is--his good, pleasing and perfect will.

#### I. Urge in View of God's Mercy – Voluntary Sacrifices

Ps 43:4 Then will I go to the altar of God, to God, my joy and my delight. I will praise you with the harp, O God, my God.

#### II. Living Sacrifice – Total Commitment

#### III. Reasonable Service – Spiritual Act of Worship

Heb 9:1 Now the first covenant had regulations for worship and also an earthly sanctuary.

Heb 9:6 When everything had been arranged like this, the priests entered regularly into the outer room to carry on their ministry.

Heb 9:14 How much more, then, will the blood of Christ, who through the eternal Spirit offered himself unblemished to God, cleanse our consciences from acts that lead to death, so that we may serve the living God!

#### IV. Transformed by the Renewing of Mind – Change of Life